
OSADNÍ VÝBOR V OBCI ROZKOŠ

Zápis z 1. veřejné schůze v roce 2024
konané dne 11.1.2024 od 18:00 – 19:30

Přítomni: Vyvadilová Michaela, Horčic Miloš, Brančovská Milada, Kukeně Václav, 
Polidarová Petra, Hrůzová Ludmila, Pejšková Zuzana

Pozváni: Celá ulice směrem do Humpolce od č.p.8  + č.p. 67 a 68

Program jednání:

Představení prostihlukových opatření u investice ŘSD na
silnici I/34 a s tím spojená případná omezení vjezdu do výše

zmiňované ulice v obci Rozkoš.

Účelem této veřejné schůze bylo zjistit jak pohlížejí obyvatelé této ulice na projekt, 
který by uvažoval o zaslepení ulice  naproti vjezdu na autokros. Což je ulice, která 
končí / začíná mezi č.p.127 (Šidlák) a 87 (Langrová).

Na schůzi byli pozváni ( SMS, letákem) obyvatelé dotčených 47 nemovitostí. Na 
schůzi se jich dostavila necelá polovina (presenční listina). Příchozím obyvatelům byl
představen projekt jaká situace by mohla nastat.

Jelikož nemáme ještě dostatečné informace od ŘSD, tak celá schůze byla pouze 
informační. Informační hlavně pro předsedkyni OV Rozkoš Michaelu Vyvadilovou, 
která je se zástupcem z řad obyvatelů obce pozvána na jednání na ŘSD dne 16.1.2024
od 8:30 hodin, aby věděla jaký názor na zaslepení výše psané ulice mají obyvatelé a 
tento názor tlumočila a prosazovala.

Na schůzi  hlavně rezonovalo to, že když se ulice zaslepí, tak jak budeme vyjíždět 
hlavně v zimních měsících. Ulice, která je souběžná s kopcem na silnici I/34 má ještě 
vyšší převýšení než silnice I/34 a zimní údržba není v dostatečné frekvenci, hlavně 
tedy posyp. V těchto dnech je prakticky nemožné ulicí vyjet nahoru proti kopci. ( na 
silnici je ledovka)

Závěrem schůze bylo hlasování.
Hlasování bylo rozpačité, protože, když by byla zvolena varianta, kde je zaslepená 
ulice, tak protihlukové opatření ve formě protihlukové zdi ve výšce 3,5 m by se 
prodloužilo o několik desítek metrů. Při variantě nezaslepení ulice by z ulice šlo 
vyjíždět pouze směr Humpolec a najíždět by zde také nešlo. Většina obyvatel se 
přiklonila k variantě zaslepení ulice, ale za podmínky vyřešení vyjíždění z dotčené 
ulice.



Varianta pro vyjíždění z ulice byla taková, že by se na místě  stezky vybudovala 
jednosměrná ulice z Rozkoše k bývalé tírně. Jiná varianta nás nenapadla.

Závěr:

1. Zaslepení ulice ano, ale za podmínek vybudování jiné alternativy vyjíždění z ulice.
2. Veřejnou schůzi ohledně stoupacího pruhu jako takového udělá OV Rozkoš
s vedením města Humpolce jakmile budeme mít větší informace od ŘSD s jejich 
záměrem.  Schůze se uskuteční v místní restauraci nebo v Mikádo Humpolec, dle 
domluvy. Obyvatelé budou informováni o veřejné schůzi na FB obec Rozkoš a ve 
vývěskách.
Klasická veřejná schůze bude 8.3.2024 v 18 hodin v budově OV Rozkoš.

Zapsal: Vyvadilová……………………
Ověřil: Horčic …………………………
Ověřil: Pejšková ……………………….

V Rozkoši 15.1.2024


